
           

 

             

         

 

З А П И С Н И К 
СА САСТАНКА САВЕТА РОДИТЕЉА ОДРЖАНОГ 01.02.2023. 

 

У среду, дана 01.02.2023. године, са почетком у 18 часова, у О.Ш. „Краљ Петар II 

Карађорђевић“, одржан је трећи по реду састанак Савета родитеља за школску 2022/23. 

годину. 

Дневни ред седнице достављен је путем Google учионице и Viber групе члановима Савета 

родитеља. 

Састанку је присуствовало 11 чланова Савета родитеља и директорка школе.  

Након што је констатовано да седници присуствује потребан број чланова за одржавање 

састанка Савета родитеља, усвојен је дневни ред. 

 

 

     ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Извештај о успеху ученика на крају првог полугодишта (први и други циклус) 

2. Извештај о спољашњем вредновању школе 

3. Услови рада школе (информације) 

4. Разно 

 



 

Директорка је најавила термин за тзв. ”Отворена врата” за родитеље ученика виших 

разреда, који је предвиђен за 28. фебруар 2023. године, у периоду од 17.00  – 18.30 часова. 

У том временском периоду, предметни наставници ће бити присутни у својим кабинетима, 

доступни за посете заинтересованих родитеља. 

 

Кабинет педагога и психолога добио је телефонски број, доступан родитељима који желе 

да контактирају директно на: 011/ 6441-680. 

 

Када је реч о Извештају у о успеху ученика, присутни чланови Савета су констатовали да 

су упознати са садржајем истог. 

 

Што се тиче Извештаја о спољашњем вредновању школе, трочлани тим стручних 

саветника из Министарства просвете Републике Србије посетио је школу 07., 08. и 09. 

децембра 2022., а непосредно пре тога на увид су им достављена следећа документа: 

Школски програм, Развојни план, Извештај о раду школе као и Годишњи план рада 

школе, док су их у школи сачекали спремни извештаји стручних већа, одштампани е-

дневници, припреме наставника за час, евалуације за претходни месец, портфолио 

наставника, стручних сарадника и директорке, а затим су обављени разговори са 

наставницима, стручним сарадницима и директорком, на основу посећених 18 часова и 

додатних активности попут секција и обогаћеног једносменског рада. 

 

На основу резултата спроведених вредновања, школи је достављен Извештај са 

максималном коначном оценом, односно четворком (4). 

 

Евалуатори су истакли да свака школа поседује јединствену особину, те је њихов 

закључак да је О.Ш. ”Краљ Петар II Карађорђевић” постигла невероватан напредак у 

последње четири године, као и да имају веома позитивно мишљење о међусобној сарадњи 

запослених и ученика. 

 

Рад директорке оцењен је у свим сегментима највишим оценама (4), укључујући једну 

тројку (3) из разлога непостојања просветних саветника у школи, који се иначе бирају из 

реда наставника који имају тенденцију напредовања у служби. Евалуатори су током 

посете  предложили поједине наставнике као могуће будуће школске просветне саветнике, 

а даљи процес умногоме ће зависити и од самих наставника, уколико буду прошли 

предвиђену процедуру. 

 

У оквиру Извештаја о спољашњем вредновању школе, вредновања евалуатора приказана 

су у табелама са закључком и коначном оценом. 

 



Област коју би у будућности требало више развијати јесте индивидуализација ученика, тј. 

како приступити сваком ученику понаособ у току истог часа. Предвиђене су обуке и 

радионице на ову тему, а све у циљу да сваки ученик у што већој мери савлада градиво на 

часовима у оквиру вршњачког учења и групног рада између самих ученика, што је уједно 

и препорука евалуатора. 

 

На основу поменутог Извештаја, обавеза школа била је сачињавање Плана за 

унапређивање, који је већ достављен школској управи на увид. 

 

Члан Савета поставио је питање у вези закључавања кабинета за време одмора, јер у том 

случају ученици немају могућност да оставе ранчеве пре изласка на одмор. На ово ће бити 

скренута пажња наставницима у најкраћем року. 

 

Члан Савета поставио је питање о терминима за извођење рекреативне наставе. 

Предложени термини су у месецу марту за ученике нижих разреда, док се за пети разред 

тендер понавља и још увек се налази на порталу јавних набавки, те се очекује његова 

реализација у наредном периоду. 

 

Директор школе обавестио је Савет родитеља о средствима из донација ( хобловање 

паркета у учионици 2/2 , замена врата у тоалетима у поткровљу ) и донацији која је 

намењена студијском путовању колектива у Војводину ( обилазак три замка ) са циљем 

стручног усавршавања.  

 

Постављено је и питање спорних стубића који су, након радова на реконструкцији фасаде 

зграде, остали на крову школе. Договорено је њихово уклањање у најкраћем року. 

 

 

 

 

 

Састанак је завршен у 18.30 часова. 

 

_______________________________  ______________________________ 

Биљана Галић,                                          Пеђа Шупут, председник Савета  

записничар                                                                  родитеља 

. 


